



世界最大珠寶商貿平台



**Hong Kong International
Diamond, Gem & Pearl Show**
香港國際鑽石、寶石及珍珠展

2016年3月1至 5日
亞洲國際博覽館



**Hong Kong International
Jewellery Show**
香港國際珠寶展

2016年3月3至7日
香港會議展覽中心

重要通訊-請參展商務必仔細閱讀全文

參展商之全新保安措施及嶄新展區亮點



香港貿發局謹祝各參展商新春愉快！生意興隆！

香港貿發局香港國際鑽石、寶石及珍珠展（2016年3月1至5日）及 香港貿發局香港國際珠寶展（2016年3月3至7日）將至，敬請 貴司留意本年度展會之全新保安措施及嶄新展區焦點：

一、 請攜帶護照或身份證明文件出席展覽

由於今年加強展會保安，參展商即使戴有附持證人照片的參展商入場證 或 通宵貯存服務使用證，仍有可能須接受抽樣查證(基本上不會逐一查證，無照片的證件除外)，故此請緊記攜帶護照或身份證明文件出席展覽。同時，請提醒 貴司邀請之買家此項安排。

二、 如有需要，請於進館日在「參展商登記櫃位」更換入場證

貴司若已於截止日期前完成網上申請入場證程序，應該已經收到由本局寄出的入場證。如發現入場證上的照片顏色過暗，請於進館日在「參展商登記櫃位」更換入場證。如 貴司現時仍未完成網上申請入場證程序，請務必於 2016 年 2 月 22 日或之前完成，以便於進館日在「參展商登記櫃位」提取，而無需在會場排隊申請。

更換入場證/領取已申請的入場證 – 「參展商登記櫃位」，設於以下地點：

- 珠寶展：香港會議展覽中心地下博覽道大堂；
- 鑽石、寶石及珍珠展：亞洲國際博覽館地下東面入口大堂（3 號展館側門旁）

假如未能於以上日期前申請，貴司則需要於進館日在展會會場的「參展商工作證登記處」即場申請入場證。

現場申請入場證—「參展商工作證登記處」，設於以下地點：

(請注意：如選擇於進館日在現場申請證件，預計排隊製作時間或會長達數小時。)

- 珠寶展：香港會議展覽中心地下博覽道大堂；
- 鑽石、寶石及珍珠展：亞洲國際博覽館地下東面入口大堂（3 號展館及 5 號展館側門旁）

有關詳程，請瀏覽以下網址：

參展商之全新保安措施

<http://hkjewellery.hktdc.com/pdf/2016/tc.pdf>

三、 嶄新展區亮點

本年度嶄新展區包括於珠寶展的「婚慶珠寶」展區，鑽石、寶石及珍珠展的「原石及礦物」展區；新展團如法國展團及坦桑石協會展團，以及由本局、香港珠寶玉石廠商會及 Fiera di Vicenza 於珠寶展攜手呈獻的「T-Gold + METS 展館」，此館設於展覽廳 5B，展示來自接近 50 間來自香港、中國內地、意大利及土耳其展商的最新珠寶生產儀器及科技，絕對不容錯過。本局誠邀貴司參觀以上展館，部分展商更設有產品示範。請見產品示範活動時間表如下：

T-Gold + METS 展館產品示範活時間表

http://hkjewellery.hktdc.com/pdf/Product_Demonstration_Event_Schedule_tentative_on_5_Feb.pdf

如有任何疑問，歡迎與本局職員聯絡。

李天慧小姐	Email: ruby.tw.lee@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4234	Fax: (852) 3746 6189
洪瑞祺小姐	Email: suki.sk.hung@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4800	Fax: (852) 2270 5794
李凱琪小姐	Email: sharon.hk.li@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4116	Fax: (852) 3746 6781
李宛青小姐	Email: charmian.uc.li@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4012	Fax: (852) 3915 2489
陳俊鴻先生	Email: michael.ch.chan@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4354	Fax: (852) 2169 9554
馮佩珊小姐	Email: wengel.fung@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4584	Fax: (852) 2169 9106
陳志豪先生	Email: brian.ch.chan@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4056	Fax: (852) 2169 9743

香港貿易發展局謹啓



The world's largest jewellery marketplace



**Hong Kong International Diamond, Gem & Pearl Show**
1-5 March 2016
AsiaWorld-Expo

**Hong Kong International Jewellery Show**
3-7 March 2016
Hong Kong Convention and Exhibition Centre

Please read this Important Circular carefully
Reminder on New Security Measures and Fair Highlights!



Dear Exhibitors,

First of all, the HKTDC wishes you a Prosperous Year of the Monkey!

As the HKTDC Hong Kong International Jewellery Show (3-7 March 2016) and HKTDC Hong Kong International Diamond, Gem & Pearl Show (1 - 5 March 2016) are just around the corner, your attention on the below new security measures and new highlights of the shows is most appreciated:

1.) Please remember to bring along with passports or ID cards

When you come to the Fairground, please be reminded to bring along with passports or ID cards as there is a chance that random security check will be carried out even you wear a photo-bearing exhibitor badges/ storage badges. Please remind your invited buyers too if possible.

2.) Please go to “Exhibitor Check-in Counters” to replace badges if necessary

You should have received the badges by now if you have applied before the deadline. If you find that the images are too dark, please go to the “Exhibitor Check-in Counters” to get a new set of your badges. The check-in counters are at Expo Drive Entrance of HKCEC for Jewellery Show and East lobby outside the side entrance of Hall 3 in AsiaWorld Expo for Diamond, Gem & Pearl Show.

If you have not yet applied online, please finish it by 22 February so that you can get the badges at the “Exhibitor Check-in counters” as well. Otherwise you will have to go to “Exhibitor Badges Reissue Counters” (CEC: Expo Drive entrance; AWE: East lobby, between side entrance of Hall 3 and 5) to apply. However, the queue is expected to be long and exhibitors may have to queue for **a long time (up to a few hours)**.

For details please refer to the circular:

New Security Measures for Exhibitors
<http://hkjewellery.hktdc.com/pdf/2016/en.pdf>

3.) Check out the new highlights of the Shows

Highlights this year includes the new product sections “Wedding Bijoux” in Jewellery Show, “Rough Stones & Minerals” in Diamond, Gem & Pearl Show and new pavilions such as France Pavilion and Tanzanite Foundation Pavilion. Among them please don’t miss the “T-GOLD + METS Pavilion” co-organised with HKJJA Exhibition Services Ltd and Fiera di Vicenza in Jewellery Show. It is in Hall 5B of HKCEC and will house about 50 companies from Hong Kong, Chinese mainland, Italy and Turkey for showcasing the latest jewellery production machineries and technologies. You are cordially invited to visit the exhibitors in the pavilion, in which some of them will conduct product demonstration sessions in their booths. Please find the event schedule as below:

Product Demonstration Schedule of T-GOLD +METS Pavilion

http://hkjewellery.hktdc.com/pdf/Product_Demonstration_Event_Schedule_tentative_on_5_Feb.pdf

Should you have any queries, please feel free to contact us:

Ms. Ruby Lee	Email: ruby.tw.lee@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4234	Fax: (852) 3746 6189
Ms. Suki Hung	Email: suki.sk.hung@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4800	Fax: (852) 2270 5794
Ms. Sharon Li	Email: sharon.hk.li@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4116	Fax: (852) 3746 6781
Ms. Charmian Li	Email: charmian.uc.li@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4012	Fax: (852) 3915 2489
Mr. Michael Chan	Email: michael.ch.chan@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4354	Fax: (852) 2169 9554
Ms. Wengel Fung	Email: wengel.fung@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4584	Fax: (852) 2169 9106
Mr. Brian Chan	Email: brian.ch.chan@hktdc.org	Tel: (852) 2240 4056	Fax: (852) 2169 9743

Yours sincerely,
Hong Kong Trade Development Council